
Styrelsemöte med Enviken IF 22-05-02

Närvaro: Anna Olars, Niklas Lennartsson, Tommy Back, Lisa Hästbacka och
Anna Gruvsjö

Uffen Redhe, telefonmöte om bidragsansökan för nya projekt: Uffen sjuk
idag, får ta ny kontakt om/när det blir aktuellt.

Medlemsfest: Niklas och Marit samordnar planering kring aktiviteter under
dagen. Pengar behöver avsättas för aktiviteter/priser för barnen. Algots kostar
6000kr. Inväntar pris för Stefans. Upprättar ett separat dokument för
ekonomin kring medlemsdagen/festen.

Enviksdagen: Beslut om att föreningen lånar ut hockeyplanen gratis till
Intresseföreningen den 21/5. Fotbollssektionen anordnar traditionsenligt
springlopp för barn.

Föregående protokoll: Årsmötet var senaste mötet, drog igenom protokollet.
Fått backning på banken att kassör inte står utskrivet i protokollet, behöver
göras vid nästa årsmöte. Inget som behöver ändras i årsmötesprotokollet.

Rapport från sektionerna:
Innebandy: Ett av tjejlagen ska på cup.

Gym: Funderar över hur gymmet ska visa upp sig på Enviksdagen och/eller
medlemsdagen. Ska diskutera med intresseföreningen vad som kan vara
lämpligt.

Ekonomisk rapport: På kontot idag 467 700 kr
Vår DAK 42 490 kr , 22900 från kontantkassa. 65 390 kr. Vinst 26 061.
Lisa behöver inlogg till laget.se och idrottonline.
Säkerhetspolicy behöver ses över årligen, gjort senast 2020.

Punkter från sms-grupp/mail: Beslut om att byta från Supertext till
WhatsApp.
WiFi Hallen_Enviken lösenord: secket1234
Anna O bjuder in suppleanter i sms-grupper i ett försök att få mer
engagemang. Styrelsen ska även bli bättre på att ta in suppleanter till
styrelsemöten.
Diskussion kring trekanten och vad vi ska göra med marken. Tommy pratar
med Anders Wiklund, Hasse Östfjord och Mikael Waller.



Övriga frågor:
Beslut fattas att tränare/ledare betalar ingen spelaravgift för sig själv eller sina
barn inom samma sport. Är barnet aktivt i en annan sport där förälder ej är
ledare betalas spelaravgift för den aktiviteten. Medlemsavgift betalar alla.

Hockeyplanen: Behöver iordningställas inför sommaren.Hockeymålen ska
plockas bort och fram med ramperna. Tommy pratar med Foppa om detta.

Fotbollskiosken: Fotbollssektionen önskar samma lås till kiosken som till
resten av hallen. Jan Björk har rättigheterna, fotbollssektionen får kontakta
honom. Marit kunde inte komma på mötet, får komma på nästa möte och ge
rapport om bygget.

Falun floorball cup: Sista anmälningsdag i lördag. Fortfarande väldigt oklart
om det blir något här i Enviken.

Barngymnastik: Förslagsvis kl 8:30-10/9-10 på söndagar under hösten.
Anna pratar med Gunilla om att låna redskap.

Lisa kollar över om alla mailadresser finns inlagda på laget.se

Avslutning: Nästa möte 7/6 kl 19:00

Mötet avslutas.

Anna Gruvsjö Kent Jansson


